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PROTOKÓŁ NR XLIV/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 26 listopada 2021 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 2:11 - 3:19) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła XLIV w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie oraz mieszkańców, którzy przebieg 

sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 13 radnych. Nieobecni: 

radna Agnieszka Kwolek oraz radny Ryszard Krzęćko (zapowiedział spóźnienie). 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 3:20 - 3:44) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad XLII sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021; 

6. Informacja Burmistrza Łobza o stanie realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na rok 

2021; 

7. Informacja Burmistrza Łobza o zgłoszonych żądaniach. O których mowa w art. 36 ust. 1-3  

i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7 ustawy z dnia 23 marca 2003 roku  

o planowaniu; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2021; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2021-2035;  

http://www.bip.lobez.pl/
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2021; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie gminy Łobez; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Łobez dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy 

Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/23/2018 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania radnych do pracy 

w Miejskiej Radzie Oświaty w Łobzie; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Łobza; 

17. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

18. Komunikaty i informacje; 

19. Informacje Przewodniczącej Rady; 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 3:45 - 4:22)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest 

Protokół Nr 43 z sesji, która odbyła się 22 października br. Protokół zostały wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed dzisiejszymi 

obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała je pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni radni: Agnieszka Kwolek, 

Ryszard Krzęćko; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 4:23 - 4:54)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Ad. 5 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021; 

(czas nagrania: 4:55 - 13:56) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn. 

Pytanie w dyskusji zadał radny Adam Borowski. Odpowiedzi udzielili: Kierownik Wydziału 

Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn, Dyrektor SP nr 2 Agnieszka Żuk, Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła. Głos zabrali: radna Joanna Janicka – Lont, Dyrektor SP w Bełcznej Piotr 

Kielan, Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn, Przewodniczący 

Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, Dyrektor SP nr 2 Agnieszka Żuk, Przewodnicząca Rady 

Joanna Sienkiewicz, Radna Krystyna Bogucka, Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz 

Wijatyk Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja Burmistrza Łobza o stanie realizacji zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych na rok 2021; 

(czas nagrania: 13:57 - 26:01) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: radna Krystyna Bogucka, radna Joanna Janicka- Lont, radny 

Zbigniew Pudełko, radny Marek Rokosz, Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski, Przewodnicząca 

Rady Joanna Sienkiewicz, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 7 Informacja Burmistrza Łobza o zgłoszonych żądaniach. O których mowa w art. 36 

ust. 1-3 i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7 ustawy z dnia 23 marca 2003 

roku o planowaniu; 

(czas nagrania: 26:02 - 28:56) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Omówienia wymienionej informacji dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej 

i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2021. 

 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 28:57 – 31:44) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni radna Agnieszka Kwolek, radny 

Ryszard Krzęćko; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez 

na rok 2021 

 

UCHWAŁA NR XLIV/303/2021 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2021 - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2021-2035;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 31:45 - 33:40) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie.  

Wyniki głosowania:  
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Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni radna Agnieszka Kwolek, radny 

Ryszard Krzęćko; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2021-2035; 

     UCHWAŁA NR XLIV/304/2021 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2021-2035; - 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wydatków 

budżetowych, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 37:41 - 37:35) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

Głos w dyskusji zabrała radna Krystyna Bogucka. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni radna Agnieszka Kwolek, radny 

Ryszard Krzęćko; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wydatków 

budżetowych, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021; 

     UCHWAŁA NR XLIV/305/2021 

w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 37:36 - 50:20) 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska.  

Głos w dyskusji zabrali: radna Krystyna Bogucka, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska, 

radna Joanna Janicka-Lont, radna Wiesława Romejko, Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska, radna Joanna Janicka-Lont. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecna radna Agnieszka Kwolek 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Łobez; 

     UCHWAŁA NR XLIV/306/2021 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy 

Łobez - stanowi załącznik do protokołu 

- przerwa 10 minut –  

Po przerwie. Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum i wznowiła obrady 44 sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie.  

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Łobez dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 52:10 - 54:37) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Wprowadzenia i omówienia wymienionego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydziału 

Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecna radna Agnieszka Kwolek 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Łobez dla publicznych 

i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych form wychowania przedszkolnego; 

      UCHWAŁA NR XLIV/307/2021 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Łobez dla 

publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego - stanowi ona załącznik do 

protokołu 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

 

(nagranie: 54:38 - 57:05) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia wymienionego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydziału 

Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecna radna Agnieszka Kwolek  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

na rok 2022”; 

 

 



8 

 

UCHWAŁA NR XLIV/308/2021 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Łobez z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 57:05 - 1:23:17) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia wymienionego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydziału 

Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn.  

 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Kierownik Wydziału 

Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn, Przewodnicząca Komisji SprawSspołecznych 

Joanna Janicka-Lont, Radny Marek Rokosz, Radny Zbigniew Pudełko, Przewodnicząca Rady 

Joanna Sienkiewicz, Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn, 

radny Ryszard Krzęćko. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecna radna Agnieszka Kwolek 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022; 

 

UCHWAŁA NR XLIV/309/2021 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022; - stanowi załącznik do 

protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/23/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania radnych do pracy 

w Miejskiej Radzie Oświaty w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:23:18 - 1:25:57) 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. Następnie na kandydata do 

pracy w Miejskiej Radzie Oświaty zgłosiła radną Wiesławę Romejko. Kandydatka wyraziła 

zgodę 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecna radna Agnieszka Kwolek 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr IV/23/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania radnych do pracy 

w Miejskiej Radzie Oświaty w Łobzie; 

 

UCHWAŁA NR XLIV/310/2021 

zmieniająca uchwałę Nr IV/23/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie desygnowania radnych do pracy w Miejskiej Radzie Oświaty w Łobzie; - 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Łobza; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:25:58 - 2:08:55) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zarządziła przerwę techniczną z powodu przerwania 

transmisji obrad sesji.  

Po krótkiej przerwie Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca Rady dokonała wprowadzenia do wymienionego projektu uchwały 

poinformowała, że z Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych wynika, że minimalne wynagrodzenie 

burmistrza nie może być niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia określonego  

w niniejszym rozporządzeniu. To oznacza, że rada może uchwalić albo maksymalny poziom 

wynagrodzenia 100% albo kwotę pomiędzy 100% a 80% tego wynagrodzenia. Jako 

Przewodnicząca Rady zobowiązana jestem do przedłożenia projektu uchwały i zgodnie z §68 

ust. 3 Statutu gminy Łobez wnioskuję o ustalenie Burmistrzowi Łobza wynagrodzenia jak  

w przedłożonym projekcie uchwały. Jest to wzrost na poziomie 90%. W dalszej części 

wypowiedzi przedstawiła kwotowo poszczególne składniki wynagrodzenia Burmistrza Łobza. 

Dodał, że Rada uważnie analizowała należną podwyżkę istotne było to, aby znalazła ona swój 

kontekst w wynagrodzeniach dla pozostałych pracowników. Udało się wypracować  

i wygospodarować na to środki. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zgłosił wniosek formalny, aby 

wynagrodzenie Burmistrza Łobza stanowiło wzrost o 85%.  
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Głos zabrali: Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Radna Krystyna Bogucka, Radny Zbigniew Pudełko, 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski, Radna 

Leokadia Włodarz. 

Więcej głosów nie zabrano.      

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz odczytała treść wniosku formalnego zgłoszonego 

przez Przewodniczącego Komisji Budżetowej Mariusza Wijatyka. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady poddała wniosek formalny pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 6, PRZECIW:6, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: radna Agnieszka Kwolek, radna 

Joanna Janicka-Lont. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Głosy z Sali: że błędnie zrozumiano przedmiot głosowania. 

Głos zabrał Radca Prawny Bogdan Skólmowski.  

Przewodnicząca Rady wobec wygłoszonej opinii prawnej, zarządziła reasumpcję głosowania 

nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

Mariusza Wijatyka. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 5, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: radna Agnieszka Kwolek, radna 

Joanna Janicka-Lont. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania nie uwzględniła wniosku formalnego. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 9, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: radna Agnieszka Kwolek, radna 

Joanna Janicka-Lont. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wynagrodzenia Burmistrza 

Łobza; 

UCHWAŁA NR XLIV/311/2021 

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Łobza; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 17 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 



11 

 

(nagranie: 2:08:56 – 2:15:08) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania.  

Interpelację złożyła radna Krystyna Bogucka.  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 17.  

 

Ad. 18 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:15:09 – 2:17:21) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że komisje stałe Rady Miejskiej w Łobzie rozpatrzą  

i zaopiniują projekt budżetu Gminy Łobez na rok 2022 na posiedzeniach w dniach: 

29.11.2021 r. godz. 800 – posiedzenie Komisji Spraw Społecznych odbędzie się w Urzędzie 

Miejskim w Łobzie, sala nr 21;  

30.11.2021 r. godz. 830 – posiedzenie Komisji Terenów Wiejskich odbędzie się w Łobeskim 

Domu Kultury, sala na parterze; 

01.12.2021 r. godz. 8ºº – posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się w Urzędzie Miejskim 

w Łobzie, sala nr 21. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła zapewniając o dalszej rzetelnej pracy na rzecz mieszkańców, 

podziękował Wysokiej Radzie za podjęcie uchwały dotyczącej wynagrodzenia burmistrza.   

 

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 18. 

 

Ad. 19 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 2:17:22 – 2:22:16) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o swojej działalności międzysesyjnej: 

- 10.11. udział w koncercie z okazji Dnia Niepodległości; 

- 11.11. uroczystości odpustowe św. Marcina „Gęsina” w Zagórzycach; 

- 22.11. spotkanie z pracownikami ośrodka pomocy społecznej z okazji Dnia Pracownika 

Socjalnego; 

 

- z okazji obchodów Dni Honorowego Krwiodawstwa Polskiego Czerwonego Krzyża zaprosiła 

do udziału w Akademii pn. Kropla życia, która odbędzie się 27.11. br. w ŁDK.  

 

- w sprawie dotyczącej uroczystego nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Pani 

Zofii Majchrowicz poinformowała o przesunięciu termin uroczystości. Wyraziła nadzieję, że 

będzie ona mogła się odbyć na sesji grudniowej br. 

 

- ogłosiła, że 16 grudnia br. o godz. 8:00 odbędzie się wspólne posiedzenie komisji stałych zaś 

po posiedzeniu komisji odbędzie sesja Rady Miejskiej w Łobzie; 

 

Ad. 20 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:22:17 –2:22:31)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła XLIV sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:35  

      

(Płyta CD z nagraniem XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 
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                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 

 


